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An investigation of some markers of myocardial electrical instability during the anolog study of hyperglycosemia was 
conducted. We studied the effects of derivatives of taurin on duration of the QT interval and heart rate variability. 3-hydroxypyridine 
succinate was used as a comparator agent. According to this investigation an increase of QT intervals duration and reduce of 
heart rate variability was founded. The use of comparator agent 3-hydroxypyridine succinate had no effect on the duration 
and estimates of QT intervals, but it allowed to increase heart rate variability by maintaining activity of the parasympathetic 
component of the autonomic regulation and restriction of sympathetic activation. The derivatives of taurin also allow us to limit 
the decline of heart rate variability. However, the use of new compounds allows to limit the growth activity of the sympathetic 
component of the autonomic regulation, it does not prevent the inhibition of parasympathetic activity.
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Проведено контролируемое экспериментальное эпидемиологическое исследование по оценке эффек-
тивности применения биологически активной добавки Nutrilite Double X для коррекции структуры питания 
и улучшения обеспеченности организма минеральными веществами. Эффект оценивался по изменению со-
держания химических элементов в волосах, определяемому методом масс-спектрометрии с индуктивно-свя-
занной плазмой. Установлено, что двухмесячный курс ежедневного приема добавки в рекомендованных дозах 
у лиц основной группы увеличивал обеспеченность организма кальцием, медью, хромом, железом, магнием, 
марганцем, цинком в сравнении с контрольной группой, не принимавшей дополнительно никаких витамин-
но-минеральных комплексов. При приеме добавки жалоб на побочные и аллергические реакции отмечено не 
было. Показана возможность применения данной биологически активной добавки для восполнения дефицита 
эссенциальных микронутриентов у взрослого населения Российской Федерации.
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The results of a controlled experimental epidemiological study evaluating the effectiveness of dietary supplements 
«Nutrilite Double X» to correct and improve the structure of food trace minerals. The effect was evaluated by the change of 
chemical elements in the hair, as determined by mass spectrometry with inductively coupled plasma. Found that the two-month 
course of daily supplementation at recommended doses in patients of the main group increased provision of calcium, copper, 
chromium, iron, magnesium, manganese, zinc, compared with the control group, do not take any additional vitamin-mineral 
complexes. When you receive complaints about side additives and allergic reactions were observed. The possibility of using 
this dietary supplement to make up for deficiency of essential micronutrients in the adult population of the Russian Federation.
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Показано, что слизистые оболочки губ, десен, щек и языка, а также эмаль зубов, зубы, пломбы, коронки, зуб-
ные протезы, импланты, брекеты и другие установленные стоматологические конструкции могут повреждаться та-
блетками некоторых лекарственных средств из-за отсутствия контроля их осмотической, коррозионной активности, 
твердости, прочности при раздавливании и местного травмирующего действия на ткани полости рта, пищевода, 


